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Mote Extra foreningssrimma i Stenrike Fiber Ekonomisk forening

Tid & plats 2014-04-20, kl. 15.00 i Folkets Hus Hamburgsund

Ndrvarande De ndrvarande registrerar sig i medlemsrullarna.

I Miitet iippnas av Bengt Siiderlund

Bengt hilsar alla vilkomna och informerar om att vi nu ir 323 medlemmar och att 3 l8 av dessa ir
rostberdttigade. Han visar ocksi pi en karta hur spridningen bland medlemmarna ir civer virt omride.

2 Val av ordfiirande och sekreterare fiir stimman.

Bengt Soderlund viljs till ordforande och EvaAstner Berggren till sekreterare.

3 Godkinnande av rdstlangd och r6stningsf6rfarande

En rost per fastighet gdller. Arsavgiften maste vara betald. Detta godkdnns av stamman.

4 Val av tvi justeringsmin tillika rdstriknare.

Maria Sigroth och Katharina Asperholm vdljs av stamman.

5 Faststdlls att stdmman blivit utlyst i behOrig ordning.

Beslutades att denna extra stamma hade blivit utlyst i beh6rig ordning

6 Dagordningen godkinnes

Beslutades att den fOreslagna dagordningen skulle gtilla.

7 lnformation om ftirstudien

Olle rapporterar om f6rstudien och resultatet av den. Materialet finns att tillgi pA hemsidan. Han
beskriver fdrst processen och ddrefter de ekonomiska kalkyler vi fAtt in och sist vAr omarbetade
kalkyl.

FrAga om vad vi anser vara felberdkningar i Skanovas och byNets kalkyl. Vi anser att Skanova
har ett alltf6r h6gt grdvpris per meter och att byNet tagit till for lite for anslutningskostnader.

FrAga om anslutning till Lilla Hamburg6n. Troligast blir det en radiolSnk. Det dr svirt att sdga om
allt kan ingi i en s6dan.

I Information om landsbygdsprogrammet och bidragsliget.

Bengt informerar om detta. Det ir ett nytt program for 20l4-2020.Vir gamla ansokan ir annullerad. 3,25
miljarder har avsatts for landsbygdsprogrammet, men allt kommer inte att gi till bredband. Mer pengar ir
avsatta in i tidigare program men vi dr ocksi fler foreningar som ska dela pi pengarna.

Friga om vi behover gora offendig upphandling om vi bygger utan bidrag. Svaret ir nej.lJordbruksverkets
meddelande9l20l4 framgir det att bredbandsinvesteringar inte fir overlitas om man fitt bidrag ur
landsbygdsprogrammet. Det betyder att vi inte kan avtala med Skanova om att de fir overta nitet direkt
eller efter 5 ir.

Man kan s6ka nytt bidrag frin september i i6 men inga beslut kommer att meddelas fcirrdn 2015. Om man
96r grivarbeten efter anscikan men f<ire beslut si kan dessa kostnader tas med om ans<ikan blir godkind,
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men fcireningen startar pi egen risk.

I Styrelsens fiirslag till fortsatt arbete.

o Kontakta linsstyrelsen angiende de kulturminnesmirken som finns i virt dragningsomride.
' . Forbereda ansoknings och upphandlingsdokumenten.

o Detaliera ndtforliggningen.
o Samrida med markdgare infor kommande avtal.
o Avtala om samfcirldggningar dir de dr aktuella.

Vi har nu en pigiende samforliggning pi Hamburgo till Sjoviken. I vir kan det bli aktuellt dven i
Nasserodsomridet.

Vi onskar beslut om:
o Ska vi fortsdtta projektet?

:'fJ' j;X|:I.'1TT:f: :::ffi?.ffi:,T:tl;"#i:;l Jff:"".'1,:Til lff:fl iven .m de,,a n,e
kan ge nigra bidrag?

l0 Frlgor och diskussion anglende punkterna7, S och 9.

Hur ska nitet drivas sen och kostnader? Bengt informerar om att grannfcireningar som bcirjar bli firdiga
har diskuterat detta pi ett mote ddr Olle och Josef var med.

Hur minga fiberforeningar finns iTanum? 8-9 stycken.

Hur gor man for att fi bidrag snabbt? Man gor en tydlig och klar anscikan, som foljer de direktiv som
kommer.

Vad kan en efterhandsanslutning kostal Den som driver nitet bessimmer; alltsi foreningen eller
Skanova. Knappast under 30.000. Det miste finnas en <iverkapacitet i vira skip pi l0%. Niir
detta ir utnyttjat kan det bli riktigt dyrt och komplicerat.

Hur gor civriga fiberforeningar iTanum med driften? 3-4 ir ndstan klara. 3 griver. Man forsciker
nu prata ihop sig om drift och underhill.Alla dessa foreningar har fitt bidrag, ingen har
Skanovamodellen. Det ir Lur och Stenrikeforeningen som innu inte fitt bidrag.

Vad blir kostnaden om Skanova ska driva?Vi fir i si fall skriva ett fast avtal for nigra ir framover.

Det finns onskemil om att vi ska besluta om vi vill iga ndtat eller ej.

Det finns onskemil om att vi ska gora en gemensam upphandling iTanum for driften.

Det finns oro fcir att leverantcirer kan ta vilka priser som helst.

Det fanns onskemil om att vi ska gi vidare utan bidrag. Detta fir bli en senare friga.

Friga om man kan utnyttja ROT-avdraget. Detta gir bra for framdragning pi egna tomten.

Det finns oro fcir att medlemmar ska hoppa av om vi kommer fram till ett for dyrt forslag utan
bidrag.
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Inf6r beslut rekommenderar styrelsen:

l) Vi gir vidare med wi alternativ fram till ordinarie stemma l5/6 di vi kan ha ett bdttre beslutsunderlag.
2) Vi vill iforsta hand ha en total entreprenad.
3) Styrelsen vill ha mandat att besluta om samfcirliggning iven om detta inte skulle bli bidragsberittigat.

Beslut

Stdmman siger JA till att fdreningen fortsitter med projektet.

Stimman siger JA tlll att vi fortsitter att utreda alla alternativ.

Ssdmman sdgen JA till att styrelsen fir mandat att upphandla samforldggning dven om bidrag
inte kan utgi.

Specifik information

Beng informerar om tidsplanen. Frin start till mil- Upphandling till projektavslut tar det ca l8
minader. Information om hur arbetet gir till och vilka awal som behovs.

Olle informerar om befindiga avtalsdokument frin andra foreningar. Dessa finns pi hemsidan for
den som ir intresserad.

Bengt forklarar vissa termer.

Ytterligare frigor: Ar det skillnad for privatperson och foretagare i kostnad och utbud?
Foretagspaketet ir dyrare men har hogre kapacitet.

Pipekas att vira nuvarande abonnemangs kostnader, som ir betydligt hogre dn framtida kan
dras av frin en dyrare kostnad om vi gir vidare utan bidrag.

Onskemil om att medlemmarna fritt ska kunna vilja utbud.

Frlgan om omrldesrepresentanter och ftirstirkning av styrelsen.

Kjell Olausson Hamburgo kan bli representant dir.Jan-Ake Ericsson kan bli representant iTegelstrand.

Miitet avslutas

Ordforande tackade medlemmarna fcir visat intresse och avslutade stimman.

Heestand 20l4-04-20
EvaAstner Berggren
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